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REUNIÓ AMB LA DIVISIÓ DE 
TRÀNSIT (ECONOMIA I MATERIAL) 

 
Barcelona, 21 de març del 2016.- 

En data del 10 de març va tenir lloc una reunió entre els Caps de l’especialitat 
de trànsit i mobilitat i els membres de la Secretaria de Trànsit. En aquest 
comunicat us exposem aquells extrems tractats en relació temes econòmics i 
de material. 

1. Qüestions econòmiques. 
Des del SAP hem demanat que els membres de l’especialitat també tinguin 
accés a la bossa de contingència per poder realitzar hores extraordinàries ja 
sigui mentre participem en el POE Antiterrorista o en altres dispositius que es 
pagaven abans de la crisi (VAR15, Hores estructurals i OP).  
Al respecte hem manifestat la necessitat de retribuir extraordinàriament 
aquells esdeveniments organitzats per empreses privades o semipúbliques. A 
tal efecte ens han manifestat que l’any 2015 han pujat els esdeveniments 
pagats de manera extraordinària. Tot i això, el SAP ho considera insuficient i 
demanem un increment per a l’any 2016. 
Per altra banda, des del SAP hem proposat  el nostre rebuig i disconformitat 
amb la línia que porta el Departament d’Interior sobre l’helicòpter. Des de la 
nostra organització considerem que els diners que s’inverteixen en la 
utilització d’aquest vehicle els poden destinar a altres qüestions més 
rellevants i beneficioses per als membres de l’especialitat.  

2. Material d’ús pràctic per a l’especialitat.  
Des de la nostra organització hem manifestat reiteradament que les PDA 
estan desfasades i el seu software és incompatible amb el cobrament. És per 
això que estem insistint tant amb la necessitat d’adquirir tàblets.  
A tal efecte hem recordat les reunions que SAP va mantenir el juny del 2015 
amb els caps del SCT els quals ja ens van confirmar que s’havia adquirit una 
tàblet per a cada especialista.  
A dia d’avui s’està treballant per tant en el software de les tàblets però no ens 
poden confirmar els temps que resta per a lliurar aquest material tant 
necessari per la realització del servei ordinari dels nostres especialistes. 
Continuarem insistint! 

SAP, TREBALLEM X  A TRÀNSIT! 


